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Biologists and laypeople alike have repeatedly claimed victory over life. A thousand
years ago we thought we knew almost everything, a hundred years ago, too. But even
today, Rob Dunn argues, discoveries we can't yet imagine still await us. More is
unknown than known, whether about our bodies or the bottom of the sea. In a series
of vivid portraits of scientists as interesting as the mysteries they chase, Dunn
introduces the reader to breakthroughs that have changed the world and others that
might still. With poetry and humor, Dunn reminds readers how tough and exhilarating
it is to study the natural world, and why it matters.

作者介绍: 

罗布·邓恩（Rob
Dunn），北卡罗来纳州立大学应用生态学系教授、哥本哈根大学丹麦自然历史博物馆
教授，科普作家中的新秀。著有《生命探究的伟大史诗》《我们的身体，想念野蛮的自
然》《勇敢的心：心脏科学与外科手术的传奇故事》等。曾为《国家地理》《科学美国
人》《BBC野生动物》《自然史》等杂志撰文一百余篇。在康涅狄格大学获得博士学位
，曾获得富布赖特奖学金，现居美国北卡罗来纳州罗利市。
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让人读了感觉到温暖的文章~
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